



The Superkart drivers can now register for the four FFSA rounds of the French Championship and on the ffsakarting.org website. The commitment can be made for all four races of the FFSA Championship (1910 € payment in 3 times possible) or for one event at a time (550 €). The rental of transponders for the 4 championship meetings is included.

Registration here : <http://www.ffsakarting.org/en/registration/index2>

Calendar of the French Superkart Championship

- March 30 & April 1st, Le Castellet (83)
- 26th & 27th of April, Dijon (21)
- September 8th & 9th, Nogaro (32)
- October 6th & 7th, Le Vigeant (86)



The last event will take place in Le Mans, October 27 and 28, at the same time as the CIK-FIA European Championship. Registration will be done directly with the CIK-FIA.

The Superkart French Cup will take place on June 23 & 24 on the circuit of the Ring of the Rhine at Biltzheim (68).

Looking forward to seeing you again at Paul Ricard

Les pilotes de Superkart peuvent dès maintenant s'inscrire pour les quatre manches FFSA du Championnat de France et sur le site ffsakarting.org. L'engagement peut se faire pour l'ensemble des quatre courses du Championnat FFSA (1910 € Paiement en 3 fois possible) ou pour une seule épreuve à la fois (550 €). La location des transpondeurs pour les 4 meetings du championnat est inclus.

Inscription ici <http://www.ffsakarting.org/fr/registration/index2>

Calendrier du Championnat de France de Superkart

- 30 mars & 1er avril, Le Castellet (83)
- 26 & 27 avril, Dijon (21)
- 8 & 9 septembre, Nogaro (32)
- 6 & 7 octobre, Le Vigeant (86)



La dernière épreuve aura lieu au Mans, les 27 et 28 octobre, en même temps que le Championnat d'Europe CIK-FIA. L'inscription s'effectuera directement auprès de la CIK-FIA.

La Coupe de France de Superkart aura lieu les 23 & 24 juin sur le circuit de l'Anneau du Rhin à Biltzheim (68).

Au plaisir de vous revoir au Paul Ricard